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Formannskapet 15.05.2023: 

Behandling: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under PS 40/23: Samlesak for referatsaker, RS 
21/23 Forespørsel om nedsetting av fartsgrense Fv 547 Sevland-Åkra 
Karmøy kommune ønsker å sikre myke trafikanter langs den svært trafikkerte vegen Fv 547 i 
Sævelandsvik og ber dermed Rogaland Fylkeskommunen gjøre sitt for å få på plass ledegjerde ved 
fortau på de mest utsatte steder. Dette gjelder spesielt fra "Krunå" og ned bakken mot fotoboksen og 
fra avkjørsel Sevlandsvegen til Tveit. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren uten realitetsbehandling 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under PS 41/23 Samlesak for spørsmål, pkt. 1 . 

Karmøy formannskap ber administrasjonen se på muligheten for å opprette et eller flere 
hummerreservat. Karmøy formannskap ber også om at administrasjonen kontakter nabokommunene 
Bokn og Haugesund for å se på muligheter for felles prosess og tilgrensende arealer i arbeidet. 

Gaard (FRP) viste til tidligere oversendelsesforslag om samme tema fremsatt av Levinsen (R) i 
kommunestyret, samt Hansen (SV) under tidligere budsjettbehandling. Ordfører bekrefter at tidligere 
innspill også skal følge saken. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren uten realitetsbehandling. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halvorsen (KrF) under PS 041/23 Samlesak for spørsmål, pkt. 
3. 

Krf foreslår på bakgrunn av innspill fra ungdomsrådet under orientering at administrasjonen utreder 
et pilotprosjekt for skolemat ved barneskole og ungdomsskole. Vi ønsker oversikt over kostnad, 



erfaring fra andre kommuner og positive virkninger dette kan ha for skolemiljø for barn og ungdom 
på Karmøy. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren uten realitetsbehandling. 

FSK- 054/23 Vedtak: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under PS 40/23: Samlesak for referatsaker, RS 
21/23 Forespørsel om nedsetting av fartsgrense Fv 547 Sevland-Åkra 
Karmøy kommune ønsker å sikre myke trafikanter langs den svært trafikkerte vegen Fv 547 i 
Sævelandsvik og ber dermed Rogaland Fylkeskommunen gjøre sitt for å få på plass ledegjerde ved 
fortau på de mest utsatte steder. Dette gjelder spesielt fra "Krunå" og ned bakken mot fotoboksen 
og fra avkjørsel Sevlandsvegen til Tveit. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren uten realitetsbehandling 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under PS 41/23 Samlesak for spørsmål, pkt. 1 . 

Karmøy formannskap ber administrasjonen se på muligheten for å opprette et eller flere 
hummerreservat. Karmøy formannskap ber også om at administrasjonen kontakter 
nabokommunene Bokn og Haugesund for å se på muligheter for felles prosess og tilgrensende 
arealer i arbeidet. 

Gaard (FRP) viste til tidligere oversendelsesforslag om samme tema fremsatt av Levinsen (R) i 
kommunestyret, samt Hansen (SV) under tidligere budsjettbehandling. Ordfører bekrefter at 
tidligere innspill også skal følge saken. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren uten realitetsbehandling. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halvorsen (KrF) under PS 041/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 3. 

Krf foreslår på bakgrunn av innspill fra ungdomsrådet under orientering at administrasjonen 
utreder et pilotprosjekt for skolemat ved barneskole og ungdomsskole. Vi ønsker oversikt over 
kostnad, erfaring fra andre kommuner og positive virkninger dette kan ha for skolemiljø for barn og 
ungdom på Karmøy. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren uten realitetsbehandling. 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under PS 40/23: Samlesak for 
referatsaker, RS 21/23 Forespørsel om nedsetting av fartsgrense Fv 547 Sevland-Åkra 

Karmøy kommune ønsker å sikre myke trafikanter langs den svært trafikkerte vegen Fv 547 i 
Sævelandsvik og ber dermed Rogaland Fylkeskommunen gjøre sitt for å få på plass ledegjerde ved 
fortau på de mest utsatte steder. Dette gjelder spesielt fra "Krunå" og ned bakken mot fotoboksen 
og fra avkjørsel Sevlandsvegen til Tveit. 



Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt formannskapet uten realitetsbehandling 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under PS 41/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 1 . 

Karmøy formannskap ber administrasjonen se på muligheten for å opprette et eller flere 
hummerreservat. Karmøy formannskap ber også om at administrasjonen kontakter 
nabokommunene Bokn og Haugesund for å se på muligheter for felles prosess og tilgrensende 
arealer i arbeidet. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halvorsen (KrF) under PS 041/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 3. 

Krf foreslår på bakgrunn av innspill fra ungdomsrådet under orientering at administrasjonen 
utreder et pilotprosjekt for skolemat ved barneskole og ungdomsskole. Vi ønsker oversikt over 
kostnad, erfaring fra andre kommuner og positive virkninger dette kan ha for skolemiljø for barn og 
ungdom på Karmøy. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

Vedlegg: 
Oversendelsesforslag Krog (MDG) 
Oversendelsesforslag Mannes (KL) 


